
 

 
 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

ONSDAG DEN 3. APRIL KL. 17.00-19.00 
 

KONFERENCELOKALET PÅ SØNDRE SKOLE 
 

 
 
 
 
 
 
Deltagere: 
 
Anne Mette Schilling Schubart  Tanja Pedersen    
Per Søndergaard Mathiesen Dennis Okkerholm 
Michael Koch-Mikkelsen  Kristian Frost 
Louise Vraa Olesen  Ane Nørøxe   
Jakob Damgaard   Jan Stigaard  
Isabella Junker Jensen  Mikkel Ø. Skaarup    
Emil Frederik Nielsen  Ann Hagen Jakobsen 
Pia Helt   Arne Omar Sørensen 
 
   
     
 
 
Inviterede:  
 
Afbud: Pia, Isabella, Mikkel 
 
 
Dagordenen omfatter punkterne: 122 - 128 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

   
 

 
 
 

 
Dagsorden: 
 

122. Velkommen (Anne Mette, OS) 5 minutter. 
 

123. Godkendelse af dagsorden og referat (Anne Mette) 5 minutter 
Bestyrelsen godkender referatet og dagsordenen.  

 
124. Valg til skolebestyrelsen 2024 og valgmøde (OS) 20 minutter 

OS giver kort status. Vi drøfter vores valgmøde. 
Foreløbig kandidatliste: 
 
Anne Mette Schilling Schubart (7.T SDR)  
Dennis Okkerholm (6.årgang Bymarkskolen, 8.B SDR) 
Tanja Pedersen (8.A SDR)  
Michael Koch-Mikkelsen (7.A SDR) 
Azra Kapetanovic (7.C SDR) 
Lotte Jensen (6.B Valsgård Skole) 
Jonas Eilsøe (6.B Bymarkskolen) 
OS fortæller, at der er en fuld kandidatliste, hvilket bestyrelsen nikker til er meget positivt. 
OS gennemgår valgproceduren for valgmødet, hvor bl.a. formanden skal holde en kort 
beretning vedr. bestyrelsens arbejde, og der skal findes to suppleanter mellem de 
ovennævnte. Alternativt et ordinært valg. 
 

125. Timefordelingsplan (OS, alle) 30 minutter 
Ledelsen kommer med et oplæg til næste skoleårs timefordelingsplan 2024/2025, som 
efter vores møde præsenteres for personalet på Søndre Skole og MF10. Dele af 
timefordelingsplanen er allerede besluttet i forhold til valgfag, ligesom vi på sidste møde 
aftalte af afkorte skoleugens længde hvorfor alle elever har en lektion mindre om ugen. 
Oplægget holder sig inden for den ramme, der tidligere er aftalt.  
Vi drøfter oplægget og mulige prioriteringer i forhold til to-voksenordning samt 
holddannelses og støttetimer. Ledelsen indstiller, at oplægget godkendes. 
 
OS gennemgår timefordelingsplanen og bestyrelsen godkender, at vi grundet vores 
lektionslængde godtgør den fulde tid i faget historie ved at have mere tid i faget 
kristendom og ved at se de to fag i sammenhæng. Den fulde tid i idræt opretholdes ved at 
afholde motions- og emnedage med idræt som fagligt indhold.  
Bestyrelsen godkender timefordelingsplanen, men giver udtryk for, at de mener, at AKT, 
støtte- og vejledertimer skal prioriteres, såfremt der kan findes flere timer til dette. Vi 
drøfter forskellige støttemuligheder og tager bestyrelsens ønsker med i det videre arbejde 
med timefordelingsplanen.   

 
126. Sammen om det gode børne- og ungeliv (Anne-Mette, OS) 50 minutter 

Børne- og familieudvalget har en ny politik i høring.  
Høringsperioden er fra 3. april til 8. maj. 
 



 

 
 
 
 
 
 
Formålet med punktet er at gøre klæde vores formand på til et høringssvar. 
Bilag er medsendt dagsordenen. 
 
Bestyrelsen fremhæver efter endt proces følgende punkter: 
 
Der kunne være et ønske om, at punktet omkring ”Sammenhæng” skal rykkes op og 
herefter skal afsnittet om ”Betydningsfulde voksne” indsættes, da bestyrelsen finder disse 
særlige vigtige. 
Bestyrelsen synes, at det er et godt signal, at man har udarbejdet flere versioner ift. at 
inddrage børnene og de unge, og at inddragelsen af de unges stemme er vægtet. 
Bestyrelsen har dog et klart ønske om, at sproget skal ændres, så det er i øjenhøjde med 
børnene (”respektere” mv. hører ikke hjemme i børneudgaven) og de unge (”Hej Venner!”, 
bliver lidt nedgørende). Vores unge elevrødder, føler sig heller ikke set i, at der står ”børn” 
på forsiden og ”lege” i teksten. 
Ligeledes er der enighed om, at den ”voksne udgave” bliver for akademisk. Man kunne 
også vælge at sige, at denne udgave er til de professionelle, da ordlyden er i god 
overensstemmelse med de pædagogiske strømninger og det fælles pædagogiske 
fundament vi står på som professionelle. 
Man kunne også overveje, om der bare skal være to udgaver: én for de professionelle og 
én for børn, unge og forældre. 
Vi synes, det er positivt at politikken er blevet kortere, men kunne have et ønske om, at 
forældrene træder mere frem. 
Der udtrykkes en bekymring ift., hvordan vi kan ”sikre” og lykkes med alle de gode 
intentioner i en kommunal spare-tid.   

 
127. Orientering (OS) 5 minutter 

- Åbent hus 11. april kl: 18:30.  
 

128. Eventuelt. 5 minutter 

Kommende møder: 
11. april 2024 – Åbent hus 
23. april 2024 - Valgmøde og dialogmøde 
14. maj 2024 - Skolebestyrelsesmøde 


